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Lexical Background in Textsintended for Reading
Case Study of the Algerian and Tunisian Primary School Books

Abstract
This study deals with the lexicon count, that accompanies the reading texts in school books.
The main objective of the comparison between Algerian books and Tunisian one, is an
evaluation of a study. We aim through it to raise the issue of the Importance of the school
book in the acquisition of the language, for the scholar in one side, and his relation to the
school dictionary in the other side because we can not get rid of two tools.

Key words: Lexical background, school book, school vocabulary, linguistic acquisition,
didactics, lexicography.

Bagage lexical dans lestextes destinés a la lecture
Etude de cas manuels Algériens et Tunisiens des écoles primaires

Résume

Cette étude tente d’expliquer la question du lexique qui accompagne la lecture du texte dans
les manuels scolaires, et visera a équilibrer les manuels scolaires Algériens et Tunisiens des
écoles primaires. Cette étude évaluative souléve la question de I’importance du manuel
scolaire dans la formation des apprenants, il s’agit de deux catégories didactiques
indisponsables a sa formation, a savoir: sa réquisition linguistique d’une part, et sa relation
avec le dictionnaire scolaire d’une autre part.

Mots-clés: Bagage lexical, manuel scolaire, vocabulaire scolaire, acquisition linguistique,
didactique, lexicographie.
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